
Karaçay’ın çevresi
bu proje ile değişecek

Osmaniye’nin Toprakkale
ilçesi Belediye Başkanı Be-

kirhan Uyutmaz, Karaçay Deresi
çevresinde planlanan projeler
hakkında bilgi verdi.� Sayfa 2’de...

Osmaniye Cumhuriyet
Halk Partisi (CHP Merkez

İlçe Başkanı Ahmet Salgut, kent
genelinde büyük artış gösteren
su faturalarına tepki gösterdi.

� Sayfa 5’te

Osmaniye’nin Kadirli ilçe
belediyesi tarafından dolan-

dırıcılık olaylarına karşı uyarıda
bulunuldu. � Sayfa 3’de...

Osmaniyeli kaleci antrenörü Duran Kaplan, TFF Nesine 3.Lig
3.Grupta mücadele eden Viranşehir Belediyespor ile anlaştı.Takım

ligin son sıralarında yer alması nedeniyle hem yönetimde hem de teknik di-
rektörlük kadrosunda köklü değişikliğe gitti. Geçen Hafta içerisinde olağan
kongreye giden Viranşehir Belediyespor'da başkanlığa yıllarca profesyonel
takımlarda top koşturan “İbrahim Kahraman” kulüp başkanlığına geti-
rildi.Osmaniyeli kaleci antrenörü Duran Kaplan’ın Viranşehir ile anlaşma-
sının ardından tebrik mesajları yayınlandı.

Kooperatif, 53 yıldır kadınlara
gelir kapısı oluyor
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Osmaniye'de, Kırsal Dezavantajlı Alanlar Kalkınma Projesi (KDAK) kapsamında genç
girişimcilere yönelik düzenlenen eğitim programı başarıyla tamamlandı.İl Tarım ve

Orman Müdürlüğü’nün ev sahipliğinde 7-9 Ocak 2025 tarihleri arasında gerçekleştirilen
programa, daha önce başvuruda bulunarak eğitim almaya hak kazanan 13 genç girişimci ka-
tıldı. � Sayfa 2’de...

Osmaniye Valisi Dr. Erdinç Yılmaz, her zaman vatandaşların ve esnafın yanında oldu-
ğunu belir�i. Vali Yılmaz, kent merkezinde gerçekleştirdiği esnaf ziyaretlerin devam edi-

yor.Çarşı merkezinde esnaflara hayırlı işler temenni ederek talep ve beklentilerini dinleyen Vali
Yılmaz, bu esnada karşılaştığı vatandaşlarla da sohbet e�i. � Sayfa 5’te...

Osmaniye'nin Kadirli ilçesine bağlı Karatepe köyünde kurulan koopera-
tif, 53 yıldır kadınlara gelir kapısı oluyor.Bilecik'te dokumacılığı öğrenen

Ali Cafri'nin memleketinin kalkınması için köyüne dönerek kurduğu Karatepe
Kilim Kooperatifi, 1972 yılından bu yana çalışmalarını sürdürüyor. Yıllar içinde
köydeki çok sayıda kadının kilim dokumayı öğrenmesine öncülük eden koope-
ratif, şu an 800 nüfuslu olan köyün ekonomisine katkı sunuyor.İsteyen kadın-
lara evlerinde dokuyabilmeleri için tezgah ve ip desteğinde de bulunan
kooperatif, kadınlara gelir kapısı olmasının yanı sıra kök boya kullanılarak el ya-
pımı dokunan ve 2021'de coğrafi işaretle tescillenen kilimlerin gelecek kuşaklara
aktarılmasını sağlıyor.Babası Ali Cafri'nin ölmesinin ardından kooperatif işlerini
devralan Yüksel Cafri, AA muhabirine, 1972 yılında kurulan kooperatifin faali-
yetlerini aralıksız sürdürdüğünü belir�i. � Sayfa 3’te...

Belediyeden
dolandırıcılık uyarısı

Vali Yılmaz’ın esnaf
ziyaretleri sürüyor

� Sayfa 5’te...

Su zammı büyük
tepkilere sebep olduKaleci antrenörü Kaplan,

Viranşehir Bld.spor ile anlaştı

Genç girişimcilere yönelik
eğitimler devam ediyor
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Kahramanma-
raş'ta 6 Şubat dep-
remlerinde ağır
hasar gören binala-
rın yıkım işlemleri
yüksek oranda ta-
mamlandı.

Kahramanmaraş
merkezli 6 Şubat
d e p r e m l e r i n d e n
sonra ken�e ağır
hasar alan bina-
larda yıkım çalış-
maları devam
ediyor. Kent gene-
linde yıkım çalış-
malarının yüzde
99'u tamamlanmış
durumda. Geriye

kalan binaların da
kısa sürede yıkıla-
rak alanların temiz-
l e n m e s i
planlanıyor. Çalış-
malar, vatandaşla-
rın güvenliği ve
şehirdeki yeniden
yapılandırma süre-
cinin hızlandırıl-
ması amacıyla
büyük bir titizlikle
s ü r d ü r ü l ü y o r .
Enkaz kaldırma iş-
lemleri de eş za-
manlı olarak
devam ediyor.
Yıkım sonrası boş-
altılan alanların,

ilerleyen süreçte
sosyal alanlar veya
yeni konut proje-
leri için değerlendi-
rileceği ifade
ediliyor.

Yıkım çalışması
yaptıklarını ifade
eden Ramazan De-
mirci, "Deprem
sonrası Ebrar Sitesi
tamamlanıyor ve
yanı başındaki ağır
hasarlı binaların da
yıkımları sürüyor.
İnşallah şehrimizi
kısa sürede ayağa
kaldıracağız" dedi.

Kaynak: İHA

O s m a n i ye ' d e ,
Kırsal Dezavantajlı
Alanlar Kalkınma
Projesi (KDAK)
kapsamında genç
girişimcilere yöne-
lik düzenlenen eği-
tim programı
başarıyla tamam-
landı.

İl Tarım ve
Orman Müdürlü-
ğü’nün ev sahipli-
ğinde 7-9 Ocak 2025
tarihleri arasında
g e r ç e k l e ş t i r i l e n
programa, daha
önce başvuruda bu-
lunarak eğitim al-

maya hak kazanan
13 genç girişimci
katıldı.

Arıcılıktan Se-
racılığa Kapsamlı

Eğitim
Eğitim progra-

mında genç girişim-
cilere arıcılık,
seracılık, finansal
okuryazarlık, proje
hazırlama, sunum
teknikleri ve işletme
yönetimi gibi geniş
bir yelpazede bilgi
aktarıldı. Program
kapsamında katı-
lımcılar, İl Müdür-
lüğü personelinin

rehberliğinde böl-
gede faaliyet göste-
ren arıcı Mehmet
Akan Aysu'nun arı
kolonisini ziyaret
e�i. Teknik bilgi
paylaşımının yapıl-
dığı bu ziyare�e, gi-
rişimciler arıcılıkla
ilgili uygulamalı
bilgiler edindi.

Ayrıca, Değir-
menocağı Rahime
Hatun Kırsal Kal-
kınma Kooperatifi
Başkanı Şükriye Er-
doğan'ın nezare-
tinde düzenlenen
gül serası gezisinde,

seracılıkla ilgili tek-
nik detaylar payla-
şıldı ve girişimciler
saha deneyimi ka-
zandı.

%70 Hibeli
Destek İmkanı
Eğitim progra-

mını başarıyla ta-
mamlayarak katılım
belgesi almaya hak
kazanan girişimci-
ler, KDAK Projesi
kapsamında %70
hibeli seracılık ve
arıcılık ekipman pa-
ketlerinden yarar-
lanma imkânına
sahip olacak. Bu

desteklerin, kırsal
kalkınmayı hızlan-
dırarak gençlerin
tarım ve hayvancı-
lık sektöründe daha
aktif bir rol almasını
sağlaması bekleni-
yor.

“Gençlerimize
Güveniyoruz”
İl Tarım ve

Orman Müdürü
Erdem Kolabaş,
genç girişimcilerin
eğitim programına
gösterdiği ilgiden
memnuniyet duy-
duğunu ifade ede-
rek şunları söyledi:

“Osmaniye’nin
kırsal kalkınma po-
tansiyelini harekete
geçirmek için genç-
lerimizin bu proje-
lere katılımını son
derece önemli bulu-
yoruz. Eğitimlerini
tamamlayan giri-
şimcilerimizin, al-
dıkları desteklerle
bölgemize değer ka-
tacak başarılı çalış-
malara imza
atacaklarına inanı-
yoruz.”

İl Tarım ve
Orman

Müdürlüğü

Osmaniyeli Şair
Yazar Eğitimci Dr.
Ahmet Doğru’nun
sekizinci kitabı
“Korkunun Kı-

vamı” okurlarının
ilgisine sunuldu.

Korkunun Kı-
vamı, küçürek öy-
külerden oluşan bir

eser. Yazar Ahmet
Doğru’nun Zama-
nın Fethi adlı öykü-
ler kitabından
sonra bu eseri,

küçük öyküleri
ağırlıyor sayfala-
rında. 88 sayfalık
kitapta 39 küçürek
öykü yer alıyor.
“Sessizliği Renklen-
dirmek, Olay Ma-
halli, İhya, İnanç
Kırıntıları, Hanya
Konya, Yıkık
Çökük Kurallar”
gibi adlar taşıyan
öykücükler, hayata
dair korkuları,
umutları, beklenti-
leri ikinci tekil anla-
tıcının bakış
açısıyla dile getiri-
yor.

2025 yılının ilk
eseri olduğunu vur-

gulayan Yazar Dr.
Ahmet Doğru, kita-
bın nasıl oluştuğu
konusunda şunları
söyledi: “Kitabım-
daki küçürek öykü-
ler, Osmaniye Şehit
Veli Demiryürek
Bilim ve Sanat Mer-
kezinde öğrencile-
rime küçürek
öyküler yazdırırken
oluşmaya başladı.
Onlarla beraber
yazmaya başladı-
ğım küçük öyküle-
rim bir kitap haline
geldi” dedi.

Eserlerini oluş-
tururken nitelikli
olmasını önemsedi-

ğini belirten Doğru,
bu eserde de aynı
hassasiyeti göster-
diği belir�i. Ayrıca
eserlerinin okun-
masında ziyade ni-
telikli olmalarını
önemsediğini vur-
guladı.

Dr. Doğru’nun
“Korkunun Kı-
vamı” adlı yeni ki-
tabı da KDY
yayınları arasında
raflardaki yerini
aldı. Yazarın bu ça-
lışması da yerelden
ulusala uzanan bir
eser olarak görünü-
yor.

Haber Bülteni
Kocaeli'nin Derince ilçe-

sinde bisiklet tamirciliği
yapan Hasan Durukan,
bakım ve onarımını elleriyle
yaptığı 1976 model minibü-
süyle babasından miras kalan
klasik araç tutkusunu ve ço-
cukluk hayalini yaşatıyor.

Yaklaşık 40 yıldır bisiklet
tamirciliği yapan 55 yaşın-
daki Durukan, çocuk yaşta
babasından miras kalan kla-
sik araç sevgisini sürdürüyor.

Yıllar içinde satın aldığı
klasik araçların bakımını ve
onarımını kendi imkanlarıyla
yapan Durukan, onları yeni-
den yollara çıkarıyor.

Bıyığının uzunluğundan
dolayı çevrede "Pala Dayı"
olarak da bilinen Durukan'ın
5 yıl önce satın alarak baştan
aşağı yenilediği 1976 model
minibüsü ve onarım süreci
devam eden 1972 model oto-
mobili bulunuyor.

Hasan Durukan, AA mu-
habirine, 15 yaşından beri bi-
siklet tamirciliği yaptığını,
klasik araç sevdasının da ba-
basından kalma miras oldu-
ğunu söyledi.

Klasik araçların tamirini
babasının yanında izleyerek
öğrendiğini anlatan Duru-
kan, klasik araçlara adeta aşık
olduğunu, 1968 model mini-
büsünü yakın zamanda sa�ı-
ğını aktardı.

Durukan, şu anki aracına
da çok fazla talibin oldu-
ğunu, ölene kadar satmayı
düşünmediğini belirterek,
aracı aldığında genel bakım
onarıma soktuğunu, rengini
de değiştiğini kayde�i.

- "Aşkla yapıyorum, yo-
rulmuyorum"

Oğluna da 1972 model

otomobil aldığından bahse-
den Durukan, "Otomobilin
boyasını komple kazıdım,
kendim yeniden boyayaca-
ğım. Kurban Bayramı'nda oğ-
lumun düğünü var, ona
yetiştirmeyi düşünüyoruz.
İki araca da çok para harca-
dım, hala daha devam ediyo-
rum. Harcadığım para
gözüme gelmiyor. Bunlar
bebek gibi, bakım ve ilgi isti-
yor. Bunları yormayacaksın
nazik davranacaksın." diye
konuştu.

Durukan, klasik araçların
tamiri için usta bulamadığını,
kendisinin hem iş yerinde ça-
lıştığını hem de araçları tamir
e�iğini anla�ı.

Tek hobisinin klasik araç-
larla uğraşmak olduğunu an-
latan Durukan, "Aşkla
yapıyorum, yorulmuyorum.
Araçta ya Ferdi Tayfur'un ya
da Neşet Ertaş'ın kasetlerini
dinlerim. Yolda durdurup fo-
toğraf çektirmek isteyenler
oluyor. Karşı şeri�en geçen
araçlar mutlaka korna çalı-
yor. Bu mahallede beni tanı-
mayan yoktur, tanımayanlar
da bu araç sayesinde beni ta-
nıdı. Aracın camından, çerçe-
vesine kadar her şeyini
yeniden yaptım." ifadelerini
kullandı.

Durukan, aracın renginin
özel olarak tasarlandığını be-
lirterek, "Rengini ben seçtim,
sempatik bir renk olsun iste-
dim. Babamın arabası da sa-
rıydı, o yüzden de biraz bu
renge tutkum var. Araçla Es-
kişehir, Düzce, Tekirdağ'a git-
tik, sorun yaşamadık. Bu
araçla Almanya'ya gitsen
sorun yaşamazsın." dedi.

Kaynak: AA

“Pala Dayı, 49 Yıllık Minibüsüyle
Nostalji Yaşatıyor”

Genç girişimcilere yönelik eğitimler devam ediyor

Ağır hasarlı binaların yıkımı yüzde 99 tamamlandı

Osmaniye’nin Top-
rakkale ilçesi Bele-
diye Başkanı
Bekirhan Uyutmaz,
Karaçay Deresi çev-
resinde planlanan
projeler hakkında

bilgi verdi.
Başkan Uyutmaz,
projelerin biran
önce hizmete dön-
üştürülmesi için ça-
lışmalara aralıksız
devam e�iklerini

belir�i.
İlçenin çevresinin
değişeceğini ifade
eden Uyutmaz,
“Karaçay rekreas-
yon alanı, yürüyüş
yolu, bisiklet yolu

ve mesire alanı pro-
jemizi akabinde de
1500 m2 kapalı alan,
500 kişilikte kır
düğün salonunu il-
çemize kazandıra-
cağımızın sözünü
vermiştik. Bu süreci
hızlandırmak adına
çalışmalarımızı ara-
lıksız sürdürüyo-
ruz” dedi.
Uyutmaz, projenin
her aşamasında
kendilerine destek
olanlara teşekkür
e�i. Başakn Uyut-
maz, “Önceki
dönem Aile ve Sos-
yal Hizmetler Ba-
kanı Osmaniye
Milletvekili Derya

Yanık ve Osmaniye
Milletvekili Seydi
Gülsoy'a projeleri-
mizi takdim edip,
kıymetli hemşerile-
rimizin de selamını,
muhabbetini ile�ik.

İnşallah projeleri-
mizi tek tek gerçek-
leştirmek adına
ç a l ı ş m a l a r ı m ı z a
daha da hız veriyo-
ruz” diye konuştu.
Toprakkale Bld.

Edebiyatçı Dr.Ahmet Doğru’nun “Korkunun kıvamı” kitabı çıktı

Karaçay’ın çevresi bu proje ile değişecek
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O s m a n i y e ’d e
tarlasın taş temiz-
lerken traktörden
düşen çiftçi, traktö-
rün üzerinden geç-
mesi sonucu
yaralandı.

Kaza, Düziçi il-
çesi Akdere Farsak
köyünde meydana
geldi. Edinilen bil-
gilere göre, Adem İ.
kendi tarlasında 04

P 0203 plakalı trak-
törüyle taş temizliği
yaptığı esnada den-
gesini kaybederek
yere düştü. O es-
nada hareket ha-
linde olan traktörün
Adem İ. üzerinden
geçmesi soncu vü-
cudunun çeşitli yer-
lerinden yaralandı.

Çevredeki va-
tandaşların 112 Acil

Çağrı Merkezine
yaptığı ihbar üze-
rine olay yerine sağ-
lık ve jandarma
ekipleri sevk edildi.
Olay yerine gelen
sağlık ekiplerinin
yaptığı ilk müdaha-
lenin ardından
Adem İ. ambulansla
Düziçi Devlet Has-
tanesine kaldırıldı.

Kaynak: İHA

Üzerinden traktör geçmesi sonucu yaralandı

Vali Yılmaz, bu
haftaki ziyaretinde
üç çocuklu bir aile-
nin evine misafir
oldu.

Ziyare�e Ça-
lışma ve İş Kurumu
İl Müdürü Hacı Ak-
koyunlu, Sosyal Yar-
dımlaşma ve

Dayanışma Vakfı
Müdürü Abdurrah-
man Sefa Akko-
yunlu da yer aldı.

Ziyareti sırasında

vatandaşlarla bir
süre sohbet eden
Vali Yılmaz, ziyare-
tinin ardından yap-
tığı açıklamada,
vatandaşlarımızla
sohbeti sırasında,
vatandaşlarımızın
iletmek istedikleri
bir sorun ya da ta-
lepleri varsa yar-
dımcı olmak için
gayret gösterdikle-
rini belirterek, her
zaman vatandaşla-
rımızın yanında ol-
duklarını ve olmaya
da devam edecekle-

rini söyledi.
Vali Yılmaz’ı

evinde misafir eden
vatandaşlarımız ise
ziyare�en çok

mutlu olduklarını
ifade ederek, Vali
Yılmaz’a ziyareti
için teşekkür e�i.
Kaynak: Valilik

Osmaniye’nin
Kadirli ilçe beledi-
yesi tarafından do-
l a n d ı r ı c ı l ı k

olaylarına karşı uya-
rıda bulunuldu.

Kadirli Belediye-
si’nden yapılan açık-

lamada, belediye
yetkililerinin adını
kullanarak vatan-
daşları ve müteah-

hitleri dolandırmaya
çalışan kişilerin ol-
duğu kaydedildi.

Son dönemde be-
lediye başkanı, baş-
kan yardımcıları ve
birim müdürlerinin
isimlerini kullanarak
para talep eden şa-
hıslar hakkında şi-
kayetlerin ar�ığının
ifade edildiği açıkla-
mada, şu ifadelere
yer verildi:

“Son zamanlarda
bazı müteahhitler ve
vatandaşlarımızdan,
belediyemiz yetkili-
leri tarafından tele-
fonla arandıkları ve
belediye başkanı-

mız, başkan yardım-
cılarımız ya da birim
m ü d ü r l e r i m i z i n
isimlerinin kullanı-
larak para talep edil-
diği yönünde
şikayetler alınmak-
tadır. Ayrıca, kendi-
sini zabıta olarak
tanıtan şahısların da
benzer şekilde çeşitli
taleplerde bulun-
duğu bildirilmekte-
dir.”

Belediye yetkili-
leri, bu tür durum-
lara karşı
vatandaşları dikkatli
olmaya davet ederek
şu uyarılarda bu-
lundu; “Belediye-

miz, hiçbir şekilde
telefonla veya başka
bir yöntemle maddi
taleplerde bulun-
maz. Vatandaşları-
mızın ve
müteahhitlerimizin
bu tür taleplerin do-
landırıcılık amacı ta-
şıdığını bilmelerini
önemle hatırlatırız.
Bu tür durumlarla
karşılaşanların, vakit
kaybetmeden emni-
yet güçlerine ya da
belediyemizin 153
ha�ına ihbarda bu-
lunmaları gerek-
mektedir.”

Kaynak: Kadirli
Belediyesi

Nevşehir'de 7 yıl önce aile-
sine organik süt temin etmek
için hobi olarak bir inekle bü-
yükbaş hayvancılığa başlayan
61 yaşındaki Songül Karataş,
kurduğu çiftlikte hayvan sayı-
sını 780'e çıkar�ı.

Merkeze bağlı Uçhisar bel-
desindeki bağ evine bir inek
alarak hayvancılığa başlayan 4
çocuk annesi Karataş, eşinin
de desteğiyle her geçen gün
kendini geliştirdi, seminerlere
katıldı ve interne�en araştır-
malar yaptı.

Edindiği tecrübeyi fırsata
dönüştüren Karataş, geçen yıl
Sulusaray beldesinde öz ser-
mayeyle çiftlik kurdu. Çiftli-
ğinde 6 kişiyi istihdam eden
Karataş, üre�iği et ve sütü
Nevşehir'in yanı sıra çevre il-
lere pazarlıyor.

Girişimci Songül Karataş,
AA muhabirine, birkaç litre
süt temin edebilme arzusuyla
aldığı ineğin hayatını değişti-
ren sürecin ilk adımı olabilece-
ğini tahmin bile etmediğini
söyledi.

Azmi ve çalışkanlığıyla yıl-
lar içinde işletmesini büyü�ü-
ğünü anlatan Karataş, şöyle
konuştu:

"Hobi olarak başladık,
sonra birkaç hayvan daha
aldık. Baktık ki hayvanları se-
viyoruz, büyütmeye karar ver-
dik, bu çiftliği kurduk.
Amacımız çiftlik değildi, hobi
olarak yapmaktı ama bu sevi-
yeye geldik. 7 yıl önce bir hay-
vanla başlamıştık, şimdi 780
büyükbaş hayvanımız var. Bu
işe ilk giriştiğimde 'canlı hay-
vanla uğraşılır mı' diyenler

oldu ama yılmadık. Hayvanla-
rımızla gece gündüz ilgilen-
dik. Bakımını personelimiz
yapıyor ama gerektiğinde biz
de yapıyoruz. Çalışanları, hay-
vanların suyu, yemi ve kilola-
rına uygun şekilde
ilgilenmeleri için yönlendiri-
yorum. Talebe göre Nevşehir
ve il dışına ürün gönderiyo-
ruz. İleriye yönelik daha da
büyütmeyi düşünüyoruz ama
çocuklarımız yapmadığı için
biz de ancak bu kadarına yeti-
şebiliyoruz. İşi severek yap-
mak lazım."
"Çiftliğin bu hale gelmesi
eşimin emeği sayesindedir"

Hüsame�in Karataş da gi-
rişimci eşine maddi ve manevi
anlamda desteğini esirgeme-
diğini ancak çiftliğin bu hale
gelmesindeki yegane emeğin
Songül Karataş'a ait olduğunu
söyledi.

Eşiyle hayvancılıkla ilgili
eğitim ve seminerlere katıldık-
larını, bu süreçte kendisinin de
yanında olduğunu belirten
Karataş, "Önce öğrenme aşa-
masındaydık. Doğumundan
kesimine, proteini, enerjisi, ki-
losuna göre ne yiyeceğini öğ-
rendikten sonra
kurumsallaşmaya gi�ik. Ha-
nıma da desteğim sonsuz, en
büyük çabayı o sarf e�i. Bu
çiftliğin bu hale gelmesi eşimin
emeği sayesindedir. Devleti-
mizin bize her aşamada des-
teği oldu. İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü ile entegre çalışa-
rak hayvan bakımıyla ilgili
teknik bilgileri öğrendik." diye
konuştu.

Kaynak: AA

Hatay'ın İskenderun ilçesi
sahilinde balık tutan Suat Ke-
keç'in oltasına martının takıl-
dığı anlar kameraya yansıdı.

İskenderun ilçesinde yaşa-
yan olta balıkçısı Suat Kekeç,
güneşli havayı fırsat bilerek
sahilde balık tutmak istedi. Ol-
tasını balık tutmak için denize
atan Kekeç'in oltasına martı ta-
kıldı. Yaşadığı ilginç anları cep
telefonuyla kayıt altına alan
Kekeç'in şaşkınlığı kameraya
yansıdı. Martıyı karaya çeken
Kekeç, hayvanı oltadan kurta-
rarak tekrar doğaya bıraktı.

"İlk oltayı çektiğimizde
koca bir balık takıldı diye dü-
şündük aslında martının hare-
ket e�iğini görünce gerçeği
anladık"

Balığa niyetle denize a�ığı

oltasına martı geldiği anları
anlatan 36 yaşındaki Suat
Kekeç, "Kısmet her zaman
ayağa gelirdi bu sefer havadan
geldi. Balık tutmak için oltayı
denize a�ık, biz önce ördek
sandık ama sonradan martı ol-
duğunu anladık. Oltayı ka-
raya çektiğimizde iğneleri
alarak düzenli bir şekilde geri
bıraktık. İlk oltayı çektiği-
mizde koca bir balık takıldı
diye düşündük aslında. Martı-
nın hareket e�iğini görünce
martı tu�uğumuzu anladık.
Martı tu�uğumuzu görünce
güldük ve arkadaşlarımızla
aramızda konuşmalar oldu.
İlk defa uçan bir martıyı ol-
tamla tu�um" ifadelerini kul-
landı.

Kaynak: İHA

Bir inekle başladı, çiftliğindeki
hayvan sayısını 780'e çıkarttı

Amatör balıkçının
oltasına martı takıldı

Osmaniye 'nin
Kadirli ilçesine
bağlı Karatepe kö-
yünde kurulan koo-
peratif, 53 yıldır
kadınlara gelir ka-
pısı oluyor.

Bilecik'te doku-
macılığı öğrenen
Ali Cafri'nin mem-
leketinin kalkın-
ması için köyüne
dönerek kurduğu
Karatepe Kilim
Kooperatifi, 1972 yı-
lından bu yana ça-
l ı ş m a l a r ı n ı
sürdürüyor.

Yıllar içinde
köydeki çok sayıda
kadının kilim doku-
mayı öğrenmesine
öncülük eden koo-
peratif, şu an 800
nüfuslu olan köyün
ekonomisine katkı
sunuyor.

İsteyen kadın-
lara evlerinde do-
kuyabilmeleri için
tezgah ve ip deste-
ğinde de bulunan
kooperatif, kadın-
lara gelir kapısı ol-
masının yanı sıra
kök boya kullanıla-
rak el yapımı doku-
nan ve 2021'de
coğrafi işaretle tes-
cillenen kilimlerin
gelecek kuşaklara
aktarılmasını sağlı-
yor.

"Kooperatif
binlerce aileye

geçim kaynağı
oluyor"

Babası Ali Caf-
ri'nin ölmesinin ar-
dından kooperatif
işlerini devralan
Yüksel Cafri, AA
muhabirine, 1972
yılında kurulan
kooperatifin faali-
yetlerini aralıksız
sürdürdüğünü be-
lir�i.

Babası Ali Caf-
ri'nin Bilecik'te öğ-
r e n d i ğ i
dokumacılığı köye
gelerek o dönem
bölgedeki kazılara
başkanlık eden
Halet Çambel'in de
katkısıyla kurduğu
kooperatif aracılı-
ğıyla kadınlara öğ-
retmeye başladığını
anlatan Cafri, 53 yıl-
dan bu yana asırlık
motifleri dokumaya
devam e�iklerini
söyledi.

Yüksel Cafri,
şöyle konuştu:

"Sadece burada
değil evlerde de
yüzlerce tezgah var.
Bunun altyapısını
biz karşılıyoruz.
Tezgahını, ipini biz
veriyoruz. Kadınla-
rımız metrekare ba-
zında dokuyor.
Çıkan kilimleri biz
kooperatif alarak
pazarlamasını da
yapıyoruz. Bu koo-

peratif sayesinde
çocuğunu okutan-
lar, evinin geçimini
sağlayan kadınlar
var. Bu kooperatif
binlerce aileye, ka-
dına geçim kaynağı
oluyor."

Cafri, Halk Eği-
tim Merkezi ile de
ortak projeler yapa-
rak kilim dokuma
kursları düzenle-
diklerini söyledi.

Bu açılan kurs-
lara katılanlara da
kooperatif olarak
tezgah ve ip deste-
ğinde bulundukla-
rını anlatan Cafri,
şu anda 300'e yakın
üyelerinin bulun-
duğunu ifade e�i.

Cafri, kök boya
kullanılarak aylık
ortalama 400 metre-
kareye yakın kilim
dokuduklarını ve
bunları Türkiye'nin
çok sayıda iline
gönderdiklerini dile
getirdi.

"Kendi gelirini
elde etmek çok
güzel bir duygu"

Zeliha Cafri de 8
yıldır kooperatifte
hem kilim dokudu-
ğunu hem de ka-
dınlara kurs
verdiğini anla�ı.

Dokuduğu ki-
limlerin satışı saye-
sinde gelir elde
e�iğini belirten

Cafri, "Kendi geli-
rini elde etmek çok
güzel bir duygu.
Hiç kimseye ihtiyaç
d u y m u y o r s u n ,
kendi ihtiyaçlarını
kendin karşılıyor-
sun. Kendi paranla
her şeyini alabili-
yorsun. Bu çok
güzel bir şey." dedi.

Hatice Haksever

de 15 yıldır hem
kilim dokuduğunu
hem de öğrenmek
isteyenlere öğre�i-
ğini söyledi.

Kimi zaman il
dışından da kadın-
ların kilim doku-
mayı öğrenmek için
yatılı olarak geldi-
ğini anlatan Hakse-
ver, "Onlara kilim

dokumayı öğretiyo-
rum. Kimseye yük
olmadan kendi pa-
ramızı kazanıyoruz.
Bu, çok zevkli bir
şey. Kendi paramızı
istediğimiz gibi har-
cıyoruz. Bu eski ge-
leneği yaşatmak da
ayrıca güzel." ifade-
sini kullandı.

Kaynak: AA

Kooperatif, 53 yıldır kadınlara gelir kapısı oluyor

Belediyeden dolandırıcılık uyarısı

Vali Yılmaz’ın aile ziyaretleri sürüyor
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Omurilik felçli cam şekillen-
dirme ustası Ali Rıza Ayaz, sana-
tının kendisine çok şey ka�ığını
belirterek, "Hayallerimi genişlet-
tim, geliştirdim. Hayal e�iğim
her şeyi cama dökebildim." dedi.

Ankara'da omurilik felçli ola-
rak dünyaya gelen 45 yaşındaki
Ayaz, el sanatlarıyla ilgili katıl-
dığı kurslar sayesinde bu alan-
daki yeteneğini keşfe�i.

Önce amatör olarak terzilikle
uğraşan ardından 2015'te cam şe-
killendirme sanatıyla ilgilenmeye
başlayan Ayaz, Uluslararası
Omurilik Felçlileri Derneğinin
teşvikiyle açık alevde cam şekil-
lendirme üzerine yurt dışında ve
Türkiye'de eğitimler aldı.

Ateşte eri�iği cam çubuklar-
dan hayal e�iği nesneleri, hay-
van figürlerini yapan, aynı
zamanda bu sanata ilgi duyan-
lara eğitimler veren Ali Rıza
Ayaz, atölyesinde AA muhabiri-
nin sorularını yanıtladı.

"Önemli olan sabır
ve sevmek"

Uluslararası Omurilik Felçli-
leri Derneği bünyesindeki atöl-
yesinde farklı yaş gruplarından
birçok kişiye 7 yıldır cam şekil-
lendirme eğitimleri verdiğini an-
latan Ayaz, cam sanatıyla da
dernek aracılığıyla tanıştığını

dile getirdi.
Ayaz, "Böyle bir şeye kalkışa-

cağız, sen de denemek ister
misin?' dediler. Ben de deneye-
yim dedim, el sanatlarını çok
seven bir insanım. Ondan sonra
da bırakamadım, yaptığım işten
çok haz alıyorum." diye konuştu.

Cam işçiliğinin çok ciddi bir
sabır ve sevgi istediğini belirten
Ayaz, "Bu işte önemli olan husus
sabır ve sevmek. Kurslarda bir-
kaç ay yapıp sonra bırakan in-
sanlar oldu. Yaptığı halde 'Ben
sıkıldım artık, vaktim çok gidi-
yor, bütün günüm burada geçi-
yor.' deyip ayrılan insanlar oldu.
Sabır ve yaptığınız işten haz
almak çok önemli, haz aldığınız
zaman zaten isteseniz de bıraka-
mıyorsunuz." ifadelerini kul-
landı.

"Cam şekillendirirken
dert de tasa da kalmıyor"

Dönem dönem çeşitli festival
ve etkinliklere katıldığını, cam
şekillendirdiği esnada başka hiç-
bir şeyi düşünmediğini anlatan
Ayaz, "Gerçekten bu işi yaparken
dış dünyayla ilişkinizi koparı-
yorsunuz, sorunlarınız varsa
unutuyorsunuz. Sinirliyseniz ra-
hatlıyorsunuz. Sadece yaptığınız
ürüne odaklanıyorsunuz ve o
anda dert de tasa da kalmıyor."

dedi.
Ayaz, cam şekillendirme sa-

natının kendisine çok katkısı ol-
duğunu, birçok ülkeyi gezme
imkanı bulduğunu ve yeni insan-
larla tanıştığını dile getirdi.

Bu uğraş sayesinde hayal gü-
cünün de geliştiğini belirten
Ayaz, "Hayallerimi genişle�im,
geliştirdim. Hayal e�iğim her
şeyi cama dökebildim. Çünkü
ben bir figürü yaparken bir
resme veya kalıba bakmam, ta-
mamen hayal gücüyle yaparım,
genelde bir model kullanmam. O
yüzden hayal gücümü, u�umu
genişletiyor, insanı rahatlatıyor,
bir sürü faydası ve pozitif yönü
var." ifadelerini kullandı.

Sanatının zor yanlarına da
değinen Ayaz, cam üretiminde
kullanılan alevin 1000 derecenin
üzerindeki sıcaklıkta olduğuna
ve zaman zaman küçük kazalar
ve yanıklar yaşayabildiğine dik-
kati çekti.

"Engelliler yeteneklerini
keşfedip, üzerine giderlerse

çok şey yapabilirler"
Alevde cam şekillendirme

eğitiminin katılmak isteyen her-
kese açık olduğunu belirten
Ayaz, engelli bireylerin kendile-
rini sanatsal faaliyetlerden soyut-
lamamaları gerektiğini
vurguladı.

Ayaz, özel gereksinimli bi-
reylerin "yapamam" demek ye-
rine denemelerinin önemine
işaret ederek, şöyle konuştu:

"Her şeyi yapabilir insan,
yeter ki istesin. Herkesin her şeye
yeteneği olmayabilir. Sadece en-
geliyle alakası yok, engelsiz
insan da her şeyi yapamaz. Ama
illa ki bir becerisi vardır, onu keş-
fedip üzerine gitmek önemli.
Bence engelli insanlar, kendile-
rindeki o yeteneğin üzerine gi-
derlerse çok şey yapabilirler. İlla
yetenek doğrultusunda değil, bu
birazcık istek ve azim meselesi-
dir. Onun için istenildiğinde ya-
pamayacakları şey yok."

Kaynak: AA

Omurilik felçli cam şekillendirme
Ustası alevde hayallerini işliyor

Türkiye'den 2024'te 141 milyon dolarlık çiçek
ihracatı gerçekleştirildi, en fazla Hollanda ve İn-
giltere'ye satış yapıldı.

Florasında 3 bin 500'den fazla endemik bitki
türünü barındıran Türkiye, özellikle kesme
çiçek, iç ve dış mekan bitkileri, çiçek soğanları,
fide, fidan, çelenk ve yosun gruplarında önemli
miktarda ihracat gerçekleştiriyor.

Sera ve yaylada yıl boyunca üretim yapan
sektör temsilcileri, ağırlıklı olarak Hollanda
olmak üzere 80 ülkeye satış yapıyor.

Başta Hollanda ve İngiltere olmak üzere Al-
manya, Romanya, Bulgaristan ve Ukrayna gibi
ülkelere çoğunlukla karanfil gönderiliyor. Dış
mekan peyzaj ürünleri olarak ise genelde ağaç
türleri ve meyve fidanları talep görüyor.

Süs Bitkileri ve Mamulleri İhracatçıları Birliği
Başkanı İsmail Yılmaz, AA muhabirine, Türki-
ye'de 60 bin dekara yakın alanda süs bitkisi üre-
timi gerçekleştirildiğini söyledi.

Bunun 12 bin dekarlık kısmını kesme çiçek-
lerin, 3-4 bin dekarını salon bitkilerinin, geri
kalan kısmını da dış mekan ürünlerinin oluştur-
duğunu belirten Yılmaz, "İhraca�a en önemli ka-
lemimiz karanfil. Yaklaşık 7 bin dekarlık bir
üretim alanında ihracata yönelik çalışıyoruz.
Antalya bu konuda Türkiye'de en fazla ihracat
yapan şehrimiz. Yurt dışına gönderdiğimiz
ürünlerin yaklaşık yüzde 50'si Antalya'dan gidi-

yor. Sprey karanfilde de dünyada en fazla üre-
timi yapan ülkeyiz diyebiliriz." diye konuştu.

Sektörde 60 binden fazla kişinin doğrudan is-
tihdam edildiğini vurgulayan Yılmaz, tedarik
ürünlerle düşünüldüğünde bu sayının 300 bine
kadar çıktığını kayde�i.

İhracat önceki yıla göre ar�ı
İsmail Yılmaz, dünyadaki ekonomik dur-

gunluğa rağmen sektör olarak güzel bir yıl ge-
çirdiklerini belir�i.

Yurt dışı satışlarda bir önceki yıla göre yüzde
2'lik bir artış olduğunu dile getiren Yılmaz, sek-
törün geçen yıl 141 milyon dolarlık ihracata
imza a�ığını belir�i.

Bu rakamı olumlu bulduklarını ifade eden
Yılmaz, şunları söyledi:

"En önemli pazarımız Hollanda. Hollanda
her zaman birinci sırada oluyor. Sonrasında İn-
giltere var. İngiltere de yoğun ürün sa�ığımız
pazarlardan biri. Bunun dışında Almanya, Ro-
manya, Bulgaristan, Ukrayna gibi ülkelere de
önemli ölçüde ürün gönderiyoruz. Türk Cum-
huriyetleri ile Körfez ülkelerine özellikle dış
mekan ürünleri satıyoruz. Oralarda pazarımız
her geçen gün büyüyor."

Yılmaz, sektör olarak ihracatı artırmak ama-
cıyla ticari heyet ziyaretlerine ağırlık verdikle-
rini sözlerine ekledi.

Kaynak: AA

Türkiye geçen yıl 80 ülkeye 141 milyon
dolarlık çiçek ihracat etti
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Osmaniyeli kaleci
antrenörü Duran
Kaplan, TFF Nesine
3.Lig 3.Grupta mü-
cadele eden Viran-
şehir Belediyespor
ile anlaştı.
Takım ligin son sı-
ralarında yer alması
nedeniyle hem yö-
netimde hem de
teknik direktörlük
kadrosunda köklü
değişikliğe gi�i.
Geçen Hafta içeri-
sinde olağan kon-

greye giden Viran-
şehir Belediyes-
por'da başkanlığa
yıllarca profesyonel
takımlarda top koş-
turan “İbrahim
Kahraman” kulüp
başkanlığına geti-
rildi.
Yeni başkan ve yeni
yönetim kongrenin
hemen ardından ta-
kımın hocası Kemal
Tosun'dan boşalan
göreve, en son Kel-
kit Hürriyet spor

kulübünü çalıştıran
Teknik Direktör Ali
Rıza Sinan Bayrak-
tar, Yardımcıları,
Süleyman Bayrak-
tar ve Yasin Tuncer
ve Kaleci Hocası
olarak da Duran
Kaplan’ı getirildi.
Şu anda 8 puanla
ligin son sırasında
bulunan Viranşehir
Belediyespor, sezo-
nun ikinci yarısının
ilk haftasında 19
Ocak Pazar günü

kendi saha ve seyir-
cisi önünde Aydın
temsilcisi Efeler 09
Sporu konuk ede-

cek.
Osmaniyeli kaleci
antrenörü Duran
Kaplan’ın Viranşe-

hir ile anlaşmasının
ardından tebrik me-
sajları yayınlandı.

M. Ali Ulugöl

Kahramanmaraş'ın tarihi
kapalı çarşısında 40 yıldır çalı-
şan kalaycı ustası, giydiği ge-
leneksel kıyafetle mesleğini
yaşatmaya çalışırken, kalfa ve
çırak yetişmediği için sitem
e�i.

Kahramanmaraş’ın tarihi
Kapalı Çarşısı, yüzlerce yıllık
gelenekleriyle şehrin kültü-
rünü yaşatmaya devam edi-
yor. Bu geleneklerden birini de
40 yıldır sürdüren kalaycı us-
tası Bünyamin Özdek temsil
ediyor. Geleneksel kıyafetiyle
işinin başında olan Özdek, ka-
laycılık mesleğini yaşatmak
için büyük bir özveriyle çalışı-
yor.

Kahramanmaraş'ta kalay-
cılık mesleği, zamanla unutul-
maya yüz tutmuş bir zanaat
haline gelirken, Özdek ve
onun gibi ustalar mesleklerini
genç nesillere aktarmak için

çaba gösteriyor.
Kalaycılıkla ilgilenen yeni

çırakların ve kalfaların olma-
dığından yakınan Özdek, “Şu
anda ken�e kalaycılık yapan
üç, dört kişi kaldık. Mesleği
öğrenmek isteyen genç sayısı
çok az. Çırak yetiştiremediği-
miz için bu değerli meslek,
yok olma tehlikesiyle karşı
karşıya. Kalaycılık, yalnızca
bir meslek değil, aynı za-
manda bir kültürdür. O yüz-
den geleneksel kıyafetimle
mesleğimi yapmaya devam
ediyorum. Her bir parça, tarihi
bir değer taşır" ifade e�i.

Kalaycı ustası, mesleğin
daha fazla insan tarafından
öğrenilmesi ve yaşatılması için
yerel yönetimlerin ve meslek
erbaplarının çalışmam yap-
ması gerektiğini de ifade edi-
yor.

Kaynak: İHA

Kahramanmaraş’ın
40 yıllık kalaycısı

Antalya'da kürek sörfü
eğitmenliği yapan 27 yaşın-
daki Tahir Özden, falezlerden
denize düşmesinin ardından
kurtardığı ve "Deniz" adını
verdiği tavuğu bir an olsun
yanından ayırmıyor.

Antalya Sup Board adını
verdikleri ekiple ayakta
kürek sörfü yapan Özden,
yaklaşık 10 gün önce falezler-
den denize bir tavuğun düş-
tüğünü fark e�i. Kürek
çekerek yanına ulaştığı ta-
vuğu kurtaran Özden, ya-
nında bulunan havlusuyla
kuru�uğu tavuğa su içirdi.

Özden, ardından sörfüne
alıp kıyıya çıkardığı tavuğu
veteriner kontrolünden ge-
çirdi, parazit ilaçlarını yap-
tırdı. Sahiplendiği tavuğa
"Deniz" adını veren Özden,
evinde birlikte yaşadığı hay-
vanı bir an olsun yanından
ayırmıyor.

Kürek sörfü ekibinin
maskotu haline geldi
Tavuğuyla evinde televiz-

yon izleyen Özden, gi�iği
yerlere götürdüğü tavuğu
deniz kenarında ve şehir
merkezinde kolunda ve kuca-
ğında gezdiriyor.

Profesyonel olarak ayakta
kürek sörfü eğitmenliği
yapan Özden, sörf yaparken
de tavuğu yanına almayı
ihmal etmiyor.

Kürek sörfü ekibinin
maskotu haline gelen tavuk,
denize girenlerin ve sahilde-
kilerin ilgi odağı oluyor.
Kürek sörfü üzerinde ikiliyi
görenler bol bol fotoğraf çeki-
yor. Hava koşullarının uygun
olduğu günlerde sörf yapan

Özden, AA muhabirine, yaz
aylarında sıklıkla tur yaptık-
larını ancak bu aylarda keyif
amacıyla denize açıldıklarını
söyledi.

Ekibiyle denizde kahve
içerken yaklaşık 30 metre
yükseklikten denize bir
kuşun düştüğünü gördükle-
rini dile getiren Özden, "Önce
martı sanmıştım ama sonra
tavuk olduğunu anladım.
Sörfümle onu kurtardım. Biz
olmasaydık oradan çıkma ih-
timali yoktu." dedi.

"Sörfün üzerine
de çok alıştı"

Sörfüne aldıktan sonra ta-
vuğun kucağından hiç inme-
diğini dile getiren Özden,
"Karaya çıktığımızda sahip-
lenmeye karar verdim. Be-
nimle evde, bahçede
yaşamaya devam ediyor. Bir
yere gi�iğimizde kedi köpek
taşınan kutulardan tavuk çı-
kar�ığımı görenler çok şaşırı-
yor. Özellikle birlikte kürek
sörfü yaptığımızı görenler ya-
nımıza gelip fotoğrafımızı çe-
kiyor. Hikayemizi soruyorlar.
Sörfün üzerine de çok alıştı.
Gayet rahat duruyor." diye
konuştu.

Tavuğun çok uysal oldu-
ğunu, kolunda ve kucağında
gezdirirken hiç rahatsız ol-
madığını anlatan Özden,
"Kedi gibi derler ya sevilmek
çok hoşuna gidiyor. Onunla
ilkbaharda karavan turuna çı-
kacağız. Türkiye'nin birçok
kentini birlikte gezeceğiz.
Deniz artık her yerde bize
eşlik edecek." ifadelerini kul-
landı.

Kaynak: AA

Tavuk "Deniz", kürek sörfü
eğitmenin yoldaşı oldu

Osmaniye Acil
Tıp Teknisyenleri ve
Teknikerleri Der-
neği İl Başkanı İlyas
Yıldır, Genel Mer-
kez Denetleme Ku-
rulu Başkanlığı ve
Akdeniz Bölge Ko-
ordinatörlüğü gör-
evine getirildi.

ATTDER gerçek-
leşen olağan genel
kurulda Osman
Nuri Kundakçı, der-
neğin yeni genel
başkanı olarak se-
çildi.

İki dönem bo-
yunca genel başkan-
lık görevini
sürdüren Prm. Ab-
dullah Baltacı, gör-
evini İzmir’de
düzenlenen törenle

Kundakçı’ya dev-
re�i.

Osmaniyeli İlyas
Yıldır’a Yeni Görev

Genel merkezin
tensipleriyle, 10 yıl-
dır Osmaniye İl Baş-
kanlığı görevini
başarıyla yürüten
Osmaniyeli Prm.
İlyas Yıldır, Genel
Merkez Denetleme
Kurulu Başkanlığı
ve Akdeniz Bölge
Koordinatörlüğü
görevine getirildi.

Yıldır, yeni gör-
eviyle ilgili yaptığı
açıklamada, 10 yıl-
lık il başkanlığı sü-
recinde meslek ve
meslektaşları adına
önemli çalışmalara
imza a�ıklarını

ifade ederek şunları
söyledi:

“10 yıldır il baş-
kanlığı görevini la-
yıkıyla yerine
getirmenin haklı
gururunu yaşamak-
tayım. Bu süreçte
meslektaşlarımızın
sorunlarına çözüm
üretmek, sosyal so-
rumluluk projeleri
gerçekleştirmek ve
mesleğimizin geli-
şimi adına ciddi
adımlar a�ık. Şimdi
ise bölge koordina-
törlüğü ve denet-
leme kurulu
başkanlığı görevle-
riyle sorumluluğum
daha da ar�ı. Bu de-
ğerli göreve beni
layık gören Genel

Merkez Yönetim
Kurulu’na teşekkür
ediyorum.”

M e s l e k t a ş l a r
Adına Yeni Bir
Dönem

ATTDER’in yeni
genel başkanı Prm.

Osman Nuri Kun-
dakçı ve Akdeniz
Bölge Koordinatörü
Prm. İlyas Yıldır,
görev değişiklikle-
riyle birlikte meslek-
taşları adına daha
fazla çalışma yapıla-

cağının sinyallerini
verdi. Yapılan açık-
lamalar ve alınan ka-
rarlar, derneğin
gelecekteki hedefle-
rine yönelik umut-
ları artırdı.

ATTDER Şb.

Yıldır, “Akdeniz Bölge Koordinatörü Oldu”

Osmaniye Valisi
Dr. Erdinç Yılmaz,
her zaman vatan-
daşların ve esnafın
yanında olduğunu
belirtti.
Vali Yılmaz, kent
merkezinde ger-
çekleştirdiği esnaf
ziyaretlerin devam
ediyor.
Çarşı merkezinde

esnaflara hayırlı
işler temenni ede-
rek talep ve beklen-
tilerini dinleyen
Vali Yılmaz, bu es-
nada karşılaştığı
vatandaşlarla da
sohbet etti.
Esnaf ve vatandaş-
larla sohbet etme-
nin kendisini
oldukça mutlu etti-

ğini ifade eden Vali
Yılmaz, “Ziyaretle-
rimiz sırasında va-
t a n d a ş l a r ı m ı z ı n
hatırlarını soruyo-
ruz; bize iletmek is-
tedikleri bir sorun
ya da talepleri
varsa dinliyor, yar-
dımcı olabilmek
için elimizden
gelen gayreti göste-

riyoruz.
Her zaman vatan-

daşlarımızın yanın-
dayız” dedi.
Ziyare�en duyduk-
ları memnuniyeti
ifade eden esnaf ve
vatandaşlarda Vali
Dr. Erdinç Yılmaz’a
teşekkür e�i.
Ziyare�e, Belediye
Başkan Yardımcısı

Mehmet Fatih Öz-
dokur, İl Emniyet
Müdür Yardımcısı
Ahmet Çetin, İl
Müftüsü Ali Çak-
mak, AFAD İl Mü-
dürü Mehmet
Alboğa, Çalışma ve
İş Kurumu İl Mü-
dürü Hacı Akko-
yunlu, Çevre,
Şehircilik ve İklim

Değişikliği İl Mü-
dürü Hamdi Gör-
kem Gençtürk, 112
Acil Çağrı Merkezi
Müdürü Guddusi
Arık, Sosyal Yar-
dımlaşma ve Daya-
nışma Vakfı
Müdürü Abdurrah-
man Sefa Akko-
yunlu yer aldı.
Kaynak: Valilik

Vali Yılmaz’ın esnaf ziyaretleri sürüyor

Osmaniye Cum-
huriyet Halk Partisi
(CHP Merkez İlçe
Başkanı Ahmet Sal-
gut, kent genelinde
büyük artış göste-
ren su faturalarına
tepki gösterdi.

Salgut, sosyal
medya hesabından
yaptığı açıklamada,
halkın tepkisine
sebep olan fahiş su
faturası artışına
karşı Belediye yetki-
lilerin sessizliğine
bir anlam vereme-
diğini belir�i.

Halkın ekono-
mik sıkıntılarla bo-
ğuşurken su
tarifelerine yapılan
zammın kabuk edi-
lemez olduğunu

ifade eden Salgut,
şunları kayde�i:

“Osmaniye Bele-
diyesi’nin son dö-
nemde su
tarifelerine yaptığı
zam, vatandaşları-
mızın ekonomik sı-
kıntılarla mücadele
e�iği bir dönemde
büyük bir tepkiyle
k a r ş ı l a n m ı ş t ı r .
Hayat pahalılığının
giderek ar�ığı,
temel ihtiyaçlara
dahi erişimin zor-
laştığı bir süreçte,
su gibi temel bir
yaşam kaynağının
fahiş oranlarda
zamlanması, halkı-
mızın yükünü daha
da ağırlaştırmakta-
dır”

Salgut, belediye-
lerin vatandaşların
hayatını kolaylaştır-
mak ve sosyal bele-
diyecilik anlayışı
çerçevesinde hare-
ket etmekle yü-
kümlü olduğunu
hatırla�ı.

Su zammının bu
anlayıştan uzak bir
karar olduğunu
vurgulayan Salgut,
“Özellikle dar ge-
lirli aileler için bu
zam, sadece ekono-
mik değil, aynı za-
manda insani bir
sorun haline gel-
miştir. Temiz suya
erişim, herkesin
hakkıdır ve bu hak,
ticari kaygılarla göl-
gelenmemelidir”

ifadelerini kullandı.
Salgut, Osma-

niye Belediyesi’nin
suya zam kararını
gözden geçirmesini
ve su fiyatlarını
makul bir seviyeye
çekmesini talep e�i.
SU ZAMMININ
GEREKÇELERİ
AÇIKLANMALI-

DIR
Salgut, belediye

yetkilileri şeffaf bir
şekilde mali duru-
munu ve bu zam-
mın gerekçelerini
kamuoyuyla pay-
laşması gerektiğini
hatırlatarak, “Bele-
diyecilik, halkın ya-
nında olmak

demektir. Halkın
ihtiyaçlarını gör-
mezden gelen ka-
rarlar, halktan
kopmak anlamına
gelir. Osmaniye
halkı daha iyi bir
yönetimi hak edi-
yor” dedi.

Kaynak: CHP
Mrk.İlçe Bşk.lığı

Su zammı büyük tepkilere sebep oldu

Kaleci antrenörü Kaplan, Viranşehir
Bld.spor ile anlaştı
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